
Nyttehaveforeningen Sundvænget-NFS 
 

Referat af Bestyrelsesmøde d. 1.februar 2024 

Tilstede: Vibeke, Mette, Dorthe, Robert, Vilhelm, Helen. 

Afbud:Karin 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d.21. nov.2023.  

Godkendt. 

 

3.Meddelelser. 

Generelt har storm og regn taget hårdt på havehusene. Hus 26 er i nødlidende stand. Døre i flere 

havehuse faldet af og Vilhelm har forsøgt at binde dem op. 

Dør i toiletskur er ødelagt og træbeklædning bag på skuret skal udskiftes. Emil rekvireres til 

reparation af toilet. 

Et piletræ ved hus 157 har vokset sig stort. Lejer kontaktes og tilbydes evt. hjælp til at få det fældet. 

Vilhelm har stynet espalier med frugtræer. 

Deadline for bytning af havelod er 1.2.2024. 4 har skiftet havelod. 2 lejere har fået plads i et hus. 

Aktuelt er der 4 lejere, der ikke har hus, de tilbydes de ledige pladser. Hvis ikke de er interesseret, 

tilbydes pladserne til nye medlemmer. 

Det forventes at kunne optage ca. 25 fra ventelisten i år.  Deadline for opskrivning på venteliste er 

1.marts kl 7. 

Der er åben have d. 24. februar kl 13-15 for personer opskrevet på ventelisten. Opfordring til 

bestyrelsen om deltagelse. 

Kolonihaveforbundet har meddelt, at kontingentforhøjelsen til forbundet er udsat i 2 år. 

   

4. Skyde duer. 

Der er søgt om tilladelse til reduktion af duebestanden. Desværre er der givet afslag på 

ansøgningen. 

 

5. Svært komposterbart affald. 

Mette indhenter tilbud for afhentning af svært komposterart affald. 

  

6. Ukrainere. 

2 ukrainere har forespurgt om at få højbede i kommende sæson. Hvis ingen af haveforeningens 

medlemmer er interesseret i højbede, tilbydes de til de 2 interesserede fra Ukraine.. 

 

7. Almennyttig forening 

Nyttehaveforeningen skal have status af almennyttig forening for at modtage fondsmidler fra visse 

fonde. Enighed om ikke at ændre status, da det vil måske åbne andre problemstillinger og krav til 

foreningen. 

 

 

8. Praktiske forhold omkring Generalforsamling 2024.  

Loftet er booket. 

Bestyrelsen mødes kl 17.30. 



Robert sørger for pizzaer. 

Helen indkøber kaffe/the, mælk og småkager. 

 

9. Generalforsamlingen 

Susanne har sagt ja til at stille op som dirigent. 

Generalforsamlingen starter med sang skrevet til nyttehaveforeningens fødselsdag, sendes som 

bilag sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. 

Dagsorden til generalforsamlingen gennemgås.  

De indkomne forslag til generalforsamlingen behandles i flg. rækkefølge:  

- forslag om reduktion af bod ved mgl. vedligeholdelse af havelod 

- forslag om 2 højbede og 1 bord/bænkesæt ved bytteboden 

- bestyrelsen undersøger muligheden for etablering af centralt vandlingsanlæg for 

nyttehaveforeningen 

- forslag om vanding med haveslange midt på dagen  

Årsregnskab gennemgået, det ser solidt ud med ca. 50.000 i banken. Kasserer justerer budgetforslag 

for 2024. Der skal afsættes ekstra midler til reparation af toilethus og evt. nye bord/bænkesæt ved 

fælleshus, maling af fællehus (ca. 30.000), materialer og reparation af medlemshuse (ca. 15.000). 

Kasserer sender regnskab og budgetforslag til Vibeke 25.2. Det udsendes sammen med indkaldelse 

til generalforsamlingen. 

Bestyrelsesposter: bestyrelsen indstiller Dorthe til formand. Der skal evt. findes kandidater til 

kassererposten. Vibeke undersøger muligheder for kandidater. 

 

9. evt.   

Robert undersøger behov for nye medlemshuse. 

 

 

Ref. Helen 


